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Actualiteitsvraag van mevrouw Hilde Sabbe aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

 

Onderwerp: De enorme wachtlijsten voor diagnose van ontwikkelingsstoornissen in 

Brussel 
___________________________________________________________________________ 

 

Brusselse kinderen van wie vermoed wordt dat ze een ontwikkelingsstoornis hebben, zoals 

autisme, dyslexie of ADHD, moeten vaak lang wachten op een officiële diagnose. Dat komt 

grotendeels door het feit dat er meer vraag is en omdat de achterstand tijdens de coronacrisis 

nog steeds niet is weggewerkt. 

 

In privépraktijken kunnen kinderen meestal sneller terecht voor een diagnose, maar de prijzen 

lopen daar op tot 1.000 tot 1.500 euro. In de gesubsidieerde centra is dat ongeveer 70 euro 

naargelang de financiële draagkracht van de cliënt. 

 

In Brussel kunnen kinderen tot het einde van het eerste leerjaar terecht in het centrum in het UZ 

Brussel. Nu kunnen ook Brusselse kinderen vanaf het tweede leerjaar naar het centrum, op 

voorwaarde dat ze in het Nederlandstalig onderwijs in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest 

ingeschreven zijn. Binnen deze doelgroep kunnen er maximaal 100 kinderen gediagnosticeerd 

worden op jaarbasis, terwijl er dit jaar zo’n 500 aanvragen werden ingediend binnen het UZ 

Brussel. De vraag is dus veel groter dan het aanbod en zorgt voor eindeloze wachtlijsten.  

 

Bovendien zou volgens mij alleen het UZ Brussel en Lerni door de VGC worden gesubsidieerd 

en dus toegankelijker zijn voor Brusselse huishoudens.  

 

Volgens Eva Cloet, directeur van het Centrum voor Ontwikkelingsstoornissen, in een artikel 

van Bruzz1 van 24 januari 2023, had UZ Brussel om meer subsidies gevraagd om hun capaciteit 

voor de opvang en diagnose van kinderen te vergroten, maar had de VGC geweigerd de 

daarvoor bestemde subsidies te verhogen.  

 

Mevrouw de collegelid, kunt u deze verklaring bevestigen? Het is geen geheim dat we moeilijke 

budgettaire periodes doormaken, maar dit College kan in geen enkel geval een 

begrotingsbeperking rechtvaardigen voor zo’n belangrijke kwestie, waarbij de toekomst en de 

gezondheid van honderdduizenden Brusselse kinderen op het spel staat! De VGC zorgt er 

inderdaad voor dat de gezondheidszorg in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest toegankelijk 

blijft voor de meest kwetsbaren. Maar zoals de deskundigen aangeven, zullen er extra financiële 

middelen moeten worden ingezet om dit probleem te overwinnen. 

 

Vandaar mijn vragen: 

 

 Welke stappen denkt u te ondernemen om de capaciteit voor het diagnosticeren van 

kinderen met leerstoornissen te vergroten?  

 Op basis van welke criteria wordt de subsidie aan UZ Brussel toegekend? Gezien de 

dringende situatie en de toename van het aantal diagnoseopdrachten in het Brussels 

                                                           
1 https://www.bruzz.be/samenleving/een-jaar-wachten-op-diagnose-ontwikkelingsstoornis-mijn-kind-wou-niet-

meer-naar-school 



Hoofdstedelijk Gewest zou een verhoging van de subsidie volkomen legitiem zijn. Waarom 

heeft u niet positief gereageerd op het verzoek om extra subsidies toe te kennen aan het UZ 

Brussel?  

 Hoeveel particuliere centra zijn er in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest? Kunnen er 

geen overeenkomsten met hen worden afgesloten om deze diensten toegankelijker te maken 

voor de Brusselse gezinnen?  

 

Hilde Sabbe 


